
De fractie van WijZZ is van mening dat veel RIB’s informatie betreffen die naar onze 
mening het verdienen om (eerst) in de commissies of raad te worden besproken. Al was het 
alleen maar vanwege de financiële impact die zonder verdere uitleg wordt doorgeschoven 
naar de begrotingsvergadering. 
Als voorbeeld noem ik hier de RIB’s over de afhandeling motie stikstof 2023-013 (nu ineens 
De Liemerse Ambassade die de landbouwvisie gaat uitwerken als onderdeel van de 
gebiedsvisie Liemers/Achterhoek voor het gebied De Liemers) RIB 2023-012 Toekomstvisie 
RID DE Liemers, 2023-008 Herstelplan continuïteit Pluryn. 
Daarnaast speelt dat (er met regelmaat) commissievergaderingen niet doorgaan. Daarmee 
wordt de raad de mogelijkheid ontnomen om vragen te stellen aan het college over actuele 
onderwerpen. 
Ook laat de planning voor de komende vergaderingen zien dat er niet veel agendapunten zijn 
voor de komende vergaderingen. Hiermee lopen we het risico dat er richting begroting straks 
weer overvolle agenda’s zijn, waar wij als raad dan te weinig tijd hebben om alles goed voor 
te bereiden.

Met vriendelijke groet, 
Fractie WijZZ 
Nanne van Dellen


